
KS Gradišče
Zbor krajanov - Na zboru krajanov, ki je bil 6. junija je dr. Ciril '•

Ribičič podal uvodno besedo in vodil pogovor o pripravah na dele-
gatske volitve 1986 in o dograjevanju delegatskega sistema. Sledilo
je poročilo o delu delegacij v preteklem obdobju.

V poročilu o delu delegacije za samoupravno stanovanjsko skup-
nost so med drugim poudarili, da je pomembno koliko so naši
delegati sposobni, da v skupščini uspešno rešujejo probleme. Pove-
dali so, da so sicer sklepčne, vendar pa razpravlja le 7-8 delegatov.
Če prihajajo delegati nepripravljeni, si strokovne službe lahko
lastijo razne pravice. Delegacije za samoupravne interesne skupno-
sti družbenih dejavnosti so tako rekoč brez moči, predvsem kadar
morajo odločati o finančnih zadevah. Gradiva pridejo pred delegate
usklajena na ravni mesta. Preobremenjenost z raznimi gradivi in
občutek da je vse vnaprej odločeno, slabi pri delegatih aktivnost in
voljo do dela.

Pri delu delegacije za zbor KS pa tudi pri delu drugih delegacij,
se je pokazala njuna potreba po še tesnejšem sodelovanju s komisi-
jami KS, s sekcijami in zborom krajanov.

Delegacije KS Gradišče so v skupščinah aktivne, udeležba na
sejah delegacij pa je v glavnem dobra.

• • •

Razprava o aktualnih vpraSan|lh naše gospodarske situaci|« -
Člani Zveze komunistov vseh treh osnovnih organizacij ZK \z Gra-
dišče so 11. junija razpravljali o nekaterih aktualnih vprašanjih naše
gospodarske situacije. Pogovor je vodil naš krajan Jože Smole.
Odgovarjal je na vprašanja, ki so mu jih postavili člani ZK o naših
ekonomskih problemih in rastoči inflaciji ter padanjem življenj-
skega standarda upokojencev. Beseda je tekla tudi o metodah izsi-
Ijevanja in pritiskov v zvezi z reševanjem študentskih problemov, o
usmerjenem izobraževanju, o položaju prosvetnih delavcev in
potrebi po preusmerjanju študija. Govorili so tudi o politično-var-
nostni oceni, o zapletih okrog deviznega zakona, o dograditvi volil-
nega sistema in znižanju članarine ZK.

• • * .

Predsedstvo KK SZDL - Predsedstvo KK SZDL je 10. junija
pregledalo potek evidentiranja možnih kandidatov za volitve in pri-
pravilo s tem v zvezi program dela do jeseni. Razpravljalo je tudi o
programih ^amoupravnih interesnih skupnosti. Na področju izobra-
ževanja gradivo po mnenju predsedstva ni popolno. Premalo govori
o prosvetnih delavcih, ki so akterji tega dela. Med drugim so skle-
nili, da bodo delegati v zboru KS podprii zahtevo, da pride v plan
prizidek pri šoli Majde Vrhovnik, kot so se v izobraževalni skupnosti
že dogovorili.

V zvezi z varnostno oceno v KS so dali vrsto pripomb na prepo-
časno urejanje prometnih zagat. Ponovno so opozorili na prometni
nered pred trgovino na vogalu Vesetove in Prešernove ceste, kjer je
nujno potrebna fizična zapora.

• * •

Otvorltev športnega igrisča pri ioli Majda Vrhovnik - Ob
osnovni šoli Majda Vrhovnik v Gregorčičevi ulici pospešeno tečejo
zaključna dela na športnem igrišču. Delavci Slovenija-ceste Tehnika
že polagajo asfalt in opravljajo vse potrebno, da bo igrišče nared do
24. junija, ko bo na predzadnji dan pouka slovesna otvoritev.
Učenci šole pripravljajo za to kratek fiskulturni program. Nastopila
bo tudi Akademska folklorna skupina France Marolt in šolski pevski
zbor OŠ Majda Vrhovnik. Istega dne bo na §oli tudi otvoritev raz-
stave likovnih del in izdelkov tehničnega pouka.

«
• • *

Ogled razstave - Komisija za kulturo pri svetu KS je 13. junija
povabila krajane na skupni ogled dragocene kulturno-zgodovinske
razstave Arkade na Trgu osvoboditve. Obiskovalci iz Gradišča so si
ogledali razstavo pod strokovnim vodstvom A. Ž.


